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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 

ZASTUPITELSTVA OBCE 

STŘEDOKLUKY 
dne 22. 3. 2023 v 18.00  

v zasedací místnosti OÚ Středokluky (Lidická č.p. 61) 
 

Přítomní: B. Fröhde, L. Kuchař, J. Paznocht, J. Petrů, P. Rückl, J. Svobodová, M. Šeda, Š. 

Třísková, V. Vilím 

Omluveni: Neomluveni:  

Uvítání – předsedající pan Ing. Jaroslav Paznocht oznámil, že zastupitelstvo bylo svoláno dle 

zákona a je usnášeníschopné.  

Jednání je vysíláno živě přes Facebook. Záznam nebude uložen. 

ZAHÁJENÍ, URČENÍ ZAPISOVATELE A OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU, 

SCHVÁLENÍ PROGRAMU 
Předsedající navrhl zapisovatele Mgr. Terezu Bublíkovou a ověřovateli Mgr. Šárku Třískovou 

a Martina Šedu. 

Usnesení: Zastupitelstvo obce Středokluky určuje zapisovatelem Mgr. Terezu Bublíkovou a 

ověřovateli Mgr. Šárku Třískovou a Martina Šedu. 

 

Hlasování: Pro: 9 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 
 

Usnesení: Zastupitelstvo obce Středokluky schvaluje následující program: 

1. Zpráva starosty, místostarostů, výborů a komisí. 

2. Dotace SZIF (Petrů) 

3. Závěrečný účet obce a účetní závěrka obce za rok 2022 (Paznocht) 

4. Účetní závěrka za rok 2022 – Mateřská škola p.o. (Paznocht) 

5. Účetní závěrka za rok 2022 – Základní škola p.o. (Paznocht) 

6. Osadní výbory (Paznocht) 

7. VZ Právní služby (Paznocht) 

8. ÚS Rekreace (Paznocht) 

9. Architekt interiéru ZŠ (Paznocht) 

10. Smlouva ZŠ s obcí Tuchoměřice (Kuchař) 

11. Přeložka II/240 – připomínky (Paznocht) 

12. Rekonstrukce Nové budovy ZŠ a nákup vybavení (Paznocht, Kuchař) 

13. Vyhláška o nočním klidu (Paznocht) 

14. Rozpočtové opatření (Paznocht) 

15. Diskuse 

 

Hlasování: Pro: 9 Proti: 0  Zdrželi se: 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 
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1) Zpráva starosty, místostarostů, výborů a komisí  
Jednání 22.2.2023 

1. Petice ke zlepšení dopravní situace ve Středoklukách (žádost občana) – projednáno 

viz. níže. 

2. Zimní dotační program obce 2023 (Bublíková) – smlouvy podepsány. 

3. Dotace MFČR – Šatny ZŠ a kotelna (Petrů) – žádost podána. 

4. Jarní opravy komunikací (Paznocht). 

5. Rozpočtové opatření (Paznocht) – implementováno. 

Jednání 25.1.2023 

6. Odkup areálu bývalé střední školy Stanislava Kubra (Paznocht) – Majetková komise 

požaduje přesné vymezení pozemků. Čekáme na podklady. Stále platí termín předání 

létě 2023. 

7. VZ: Rekonstrukce komunikace Na Ovčíně (Paznocht) – stále čekáme na vypsání 

dotace. 

8. Strategie vzdělávání (Kuchař) – ve čtvrtek 23.3. proběhne on-line schůze. Dokončuje 

se zadání.  

9. Strategie rozvoje místních komunikací (Paznocht) – dokončuje se zadání. 

10. Pojištění obce a příspěvkových organizací (Paznocht) – smlouva uzavřena. 

11. Rekonstrukce bytu v č.p. 68 (Paznocht) – viz níže.  

12. Žádost majitele pozemku p.č. 978 k.ú. Středokluky (rozparcelování) (Paznocht) – 

oznámeno.  

13. Dodatek ke Smlouvě s firmou FCC Regios, a.s. (Paznocht) – podepsáno.  

Jednání 14.12.2022 

1. Územní studie Zákolanského potoka (Paznocht) – viz níže. 

2. Průběh stavby „Chodníky Lidická JIH“ (Paznocht) – starosta s technickým dozorem 

neustále urguje firmu, která má seznam nedodělků, které zatím nejsou dokončené.  

3. Výměna kanalizačních poklopů (Paznocht, Kuchař) – připravuje se VŘ. 

Jednání 31.8.2022 

1. Prodej části pozemku p. č. 54/1 k.ú. Středokluky (Paznocht)) – nedořešeno. 

2. Žádost majitele pozemku p.č. 26 (Paznocht) – nedořešeno. 

Jednání 22. 6. 2022 

1. Komunikace Nové Středokluky (Paznocht) – pozastaveno. 

Jednání 19.5.2021 

2. Řešení pozemků v lokalitě U Hřiště pozemek p.č. 54/5 v k.ú. Středokluky (Paznocht) 

Jednání 31.3.2021 

1. Problematika svozu splašků z Černoviček – pravidla zatím nevydána. Ovšem 

provozovatel je připraven přijímat splašky. 

Jednání 17. 2. 2021 

1. Smlouva s družstvem Eurosignal – Datové sítě v obci (Paznocht) – chráničky se již 

ukládají.  

Jednání 25. 11 .2020 

1. Generel vodovodu (Paznocht) – čeká na vyhlášení. 

2. Odkanalizování, zásobení pitnou vodou lokalit Černovičky, Pazderna (Paznocht) – 

čeká na vyhlášení. 

Jednání 29. 4. 2020 

1. Žádost předsedy Spolku občanů a přátel Nové Středokluky (Paznocht) – předáno 

právníkům. 
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2. Stav vody na přítoku k vodní nádrži (Sportovní areál "Koupaliště") - správa obecních 

vodních zdrojů (Paznocht, Petrů) – nedořešeno. 

Jednání 11. 3. 2020 

Zrušení mikroregionu (Petrů) – majetek vypořádán. 

 

Starosta informoval: 

Proběhlo veřejné projednání studie Centra obce Středokluky. Přišlo sedm připomínek, za které 

velice děkujeme. Brzy začnou práce na doplnění. Jelikož je od nového roku vyhlášena dotace 

na tento typ projektů, chceme stihnout naprojektovat okolí zastávek u školy a okolí kostela.  

Zeleň – probíhá ořez v okolí „horních bytovek“ kácení bylo s ohledem na hnízdící ptáky 

odloženo na podzim. Nyní se pouze čistí křoví a řežou suché túje, popř. další větve.  

Hasiči pokáceli na Ovčíně dva menší jehličnany, které zasahovaly do drátů VO a potenciálně 

vyhazovaly jistič. 

Stále jednáme o Tereziánské aleji. S vypnutou elektřinou 6.4. ořežeme ořešáky u obchodu. 

Ořezy na Černovičkách jsou objednány. 

 

ÚZSVM vybídl obec, aby požádala o převod státních nepotřebných pozemků do vlastnictví 

obce. Budeme žádat o převod 5 pozemků, včetně dvou kolem horních bytovek. 

? Problém s kočkami u horních bytovek – obec přemnožené kočky řešila s místním veterinářem, 

problém je, kam kočky umístit po kastraci, měly by být několik dní v klidu. V nejbližší době 

požádá veřejnost o pomoc.  

Osázení okolí nových zastávek trochu vázne na dokončení nedodělků.   

Zastávkové přístřešky jsou již nainstalovány všechny. Elektronické cedule by měly být 

nainstalovány příští týden. Starosta poděkoval pracovní četě za pěkně vyřešené „kapsy“ patek 

u zastávky Nad Běloky.  

Obec poptala zadláždění okolí zastávek u školy a spolu s pracovní četou dojde k úpravě jejich 

okolí.  

Dnes byly vypsány dotace na veřejná prostranství, po prostudování podmínek budeme 

objednávat nové nástěnky a květináče k uzavření komunikace. Zde ještě nemáme souhlas MÚ 

Černošice.  

Firma na likvidaci azbestu v obecním bytě by měla začít práce na začátku dubna.  

Areál bývalé střední školy – stále probíhají jednání, přičemž platí termíny projednání 

zastupitelstva kraje na konec dubna/konec května.   

 

Školní kuchyně – k obnově vzduchotechniky ve školní kuchyni bude určitě potřeba stavební 

povolení. Cena bude ve vyšších statisících. Bude řešeno nejdříve v létě. 

 

Na Staré budově ZŠ byla opravena střecha (200 nových tašek).  

 

Letiště Praha vyhlásilo program „Biodiverzita“, obec zjišťuje, zda má šanci dar získat. Dle 

posledních informací spadáme znovu mezi obce, které budou mít nárok na žádost o dar Dobré 

sousedství.   
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Obec získala povolení na realizaci vodorovné značky „pozor chodci“ na ulici Kladenskou u 

křižovatky s ulicí Na Ovčíně a optickou brzdu na Kladenskou na kraj obce ve směru do dálnice. 

Nyní je objednávána realizační firma.  

 

Opravy místních komunikací stály obec celkem 384 966,34 Kč s DPH. Lokality: Větrná (62 

m²+21 m²+1xH); Na Sedmerkách (44 m²+42 m²+1xH); V Chaloupkách (99 m²+25 m²); Na 

Parcelách+Na Ovčíně (91 m²+31 m²+4xH) 

Nejspíše nás čeká brzy další kolo.  

 

Pan Šeda projednával návrh řešení situace křížení ulic Starý vrch, V Chaloupkách, Ke 

Koupališti s ulicí Lidickou s dopravním inspektorátem. V pátek proběhne schůzka 

s cestmistrem, který v tomto úseku plánuje opravu komunikace (obec s tím příliš nesouhlasí, 

raději bychom, kdyby byl opraven opačný konec Lidické ulice). 

 

Projektant pan Filip slíbil příští týden dokončení zadání „Studie místních komunikací ve 

Středoklukách“.  

 

Starosta požádal Letiště Praha o čištění komunikací. 

 

? Na Křižovatce ulic Kladenská a Lidická, při výjezdu z Kladenské není vidět jedoucí vozidlo 

ve směru od Kněževse přes vzrostlou zeleň. Díky novým autobusovým zastávkám a nově 

nakreslenému značení na vozovce došlo ke zpomalení provozu, řidiči přesto musí být pozorní. 

Bude řešeno s KSÚS.  

 

Postupně připravujeme betonáž zakoupených laviček, košů a stojanů na kola po obci.  

 

ČEZ začal realizovat změnu trafostanice u polní cesty do Dobrovíze, možná se s tím pokusíme 

vyměnit skříň instalovanou k nově vybudovanému osvětlení a zastávkám.  

 

Strategie rozvoje vzdělávání – tento týden proběhne on-line konzultace nad zadáním.  

 

Příměstský tábor – přihlašování bude spuštěno s vydáním nového čísla Středoklucké Střely.  

 

Nový systém svozu odpadů – pokud obec chce od roku 2024 přejít na nový systém odpadového 

hospodářství musí už nyní hledat nejvhodnější řešení. Mohla by vzniknout komise tímto 

pověřená nebo by mohl být k řešení pověřen někdo ze zastupitelů – nabídnuto při jednání. 

Nikdo se nepřihlásil. Starosta do června připraví souhrn řešení.  

 

Pan Kuchař obeslal starosty okolních obcí s nabídkou schůzky ohledně dalšího rozvoje a 

financování základní školy – zatím odpověděli z Makotřas a z Kněževse. 

 

Hasičský vozík – technické podmínky jsou schváleny a postoupeny na GŘ HZS, pošleme žádost 

o registraci akce, pak schválení ZO a vypsání VZ. 

 

2) Dotace SZIF (Petrů) 
Obec v červnu 2022 požádala o dotaci na vybavení dvou kmenových učeben v ZŠ ve výši 457 927,- 

Kč z Programu rozvoje venkova díky Místní akční skupině Rozvoj Kladenska a Prahy-západ.  

Vybavení, na které se dotace vztahu bylo již nakoupeno. Jedná se o vybavení dvou kmenových 

učeben (počítač pro učitele s katedrou, interaktivní displaye s pojezdem, vizualizér a další 

příslušenství).  
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Usnesení č.23/ZO/24: Zastupitelstvo obce Středokluky schvaluje přijetí dotace ve výši 457 927,- 

Kč od SZIF (Státní zemědělský intervenční fond) z Programu rozvoje venkova ČR reg. č. 

22/003/19210/120/220/004442 a pověřuje starostu k podpisu Dohody. 

Hlasování: Pro: 9 Proti: 0  Zdrželi se: 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 

 

3) Závěrečný účet obce a účetní závěrka obce za rok 2022 (Paznocht) 
Obec Středokluky hospodařila v roce 2022 celkovými příjmy po konsolidaci ve výši 

36 402 754 Kč, výdaje po konsolidaci činily 41 484 429,-. Obec měla hospodaření schodkové 

ve výši 5 081 675 Kč. Půjčka ke konci roku činila 3 822 550 Kč. Ke konci roku 2022 měla obec 

na účtech celkem 9 675 066,31 Kč.  

 

Kontrolu hospodaření provedli pracovníci Středočeského kraje s výsledkem „Nebyly zjištěny 

chyby a nedostatky, kromě chyb a nedostatků zjištěných při dílčím přezkoumání, které již byly 

napraveny“.  

 

Všechny dokumenty byly řádně zveřejněny dle zákona a jsou nadále dostupné na webu obce. 

 

Usnesení č.23/ZO/25: Zastupitelstvo obce Středokluky schvaluje Závěrečný účet obce za rok 

2022 bez výhrad. 

Hlasování: Pro: 9 Proti: 0  Zdrželi se: 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 

Usnesení č.23/ZO/26: Zastupitelstvo obce Středokluky schvaluje Účetní závěrku obce za rok 

2022. 

Hlasování: Pro: 9 Proti: 0  Zdrželi se: 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 

4) Účetní závěrka za rok 2022 – Mateřská škola p.o. (Paznocht) 
Náklady provozu mateřské školy v roce 2022 činily 6 874 868,44 Kč, příspěvek obce byl 

600 000 Kč. Hospodářský výsledek činil 536,87 Kč.  

 

Usnesení č.23/ZO/27: Zastupitelstvo obce Středokluky schvaluje účetní závěrku Mateřské 

školy Středokluky, p.o. za rok 2022. Hospodářský výsledek ve výši 536,87 Kč bude rozdělen 

následovně: 536,87,- Kč do Rezervního fondu, 0 Kč do Fondu odměn. 

Hlasování: Pro: 9 Proti:0  Zdrželi se: 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 

5) Účetní závěrka za rok 2022 – Základní škola p.o. (Paznocht) 
Náklady provozu ZŠ Středokluky v roce 2022 činily 24 401 408,42 Kč. Škola hospodařila 

s výsledkem před zdaněním ve výši -504 692,35 Kč. Příspěvek obce 2 150 000 Kč.  

 

Schodkový rozpočet je způsoben vysokou dohadnou položkou (tedy se nejedná o skutečně 

vyplacené prostředky), kdy škola nezná reálné náklady provozu školní kuchyně, ale musí je 

zapracovávat do své kalkulace. Vysoký schodek způsobily energie ve školní jídelně, která 

působí v pronájmu Středočeského kraje a odhadované energie činí 651 596 Kč. V loňském 

rozpočtu není také zahrnuta platba za režijní náklady výroby obědů pro MŠ Středokluky ve výši 

cca 200 tisíc Kč, které uhradí obec až v letošním roce.  

Obec již několikrát požádala Středočeský kraj o umístění podružných měřičů do kuchyně pro 

přesnější odhady odběru. Až bude areál obecní, toto proběhne obratem. Přesná čísla budeme 

mít tedy nejspíše až na konci roku 2024.  
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Zastupitelstvo se domluvilo, že na základě znalosti skutečného navýšení výdajů ZŠ dojde při 

první možné situaci k navýšení závazného ukazatele ZŠ a zajištění dostatku prostředků pro 

zaplacení závazků ZŠ. ZO nyní formálně schválilo hrazení těchto výdajů z rezervního fondu, 

který je ze své podstaty k tomuto účelu určen, avšak obec by ráda, aby měla škola dostatek 

likvidity i pro další nečekávané výdaje, a proto navýší příspěvek školy do dostatečné výše. 

 

Usnesení č.23/ZO/28: Zastupitelstvo obce Středokluky schvaluje účetní závěrku Základní 

školy Středokluky, p.o. za rok 2022. Hospodářský výsledek ve výši -504 692,35 Kč bude uhrazen 

z rezervního fondu. 

Hlasování: Pro: 9 Proti:  0 Zdrželi se: 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 

6) Osadní výbory (Paznocht) 
V obci se nachází 2 osady – Černovičky a Nové Středokluky. Obec se snaží více poznat jejich 

potřeby a lépe komunikovat s obyvateli osad.  

 

Zároveň je v zájmu všech, aby osadní výbor co nejlépe reprezentoval obyvatele osad. Proto byl 

před 4 lety zvolen model voleb do osadních výborů. Zkušenosti s osadními výbory jsou 

rozporuplné. Cílem bylo dát výborům velkou samostatnost a určitou možnost komunikovat se 

zastupitelstvem, potenciál bohužel nebyl plně naplněn.  

 

Proto starosta požádal zastupitele o jejich názor k tomuto konceptu.  

 

Pracovníci úřadu po zkušenostech z minulých let navrhli dílčí změny, které by mohly vést ke 

zjednodušení celého systému voleb. Jedná se o úpravy Jednacího řádu osadních výborů, 

konkrétně o vymazání počtu jednání osadního výboru v průběhu roku. Obec o ničem 

informována nebyla, ani o veřejných jednáních.  

 

Zastupitelé se shodli na prodloužení volebního období na 4 roky s ohledem na administrativní 

náročnost s organizací voleb. 

 

Usnesení č.23/ZO/29: Zastupitelstvo obce Středokluky schvaluje Jednací řád osadních výborů 

Zastupitelstva obce Středokluky (1.1), který mění bod 3) 3 na „funkční období OV je 4 roky“ 

Hlasování: Pro: 9 Proti:  0 Zdrželi se: 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 

Usnesení č.23/ZO/30: Zastupitelstvo obce Středokluky schvaluje VOLBY osadních výborů pro 

osady Černovičky a Nové Středokluky pro volební období 2023-2027. 

Hlasování: Pro: 9 Proti:  0 Zdrželi se: 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 

7) VZ Právní služby (Paznocht) 
24.června 2023 skončí smlouva se stávajícím právním zastoupením obce. Obec připraví veřejnou 

zakázku na další dva roky. Toto právní zastoupení řeší většinu běžných problémů (smlouvy, veřejné 

zakázky apod.). Na některé specifické úkoly může obec poptávat specialisty. Stávající objednávka 

na 6 hodin měsíčně obci dostačovala. VZ bude podobná předchozí zakázce.  

 

Usnesení č. 23/ZO/31: Zastupitelstvo obce Středokluky schvaluje vyhlášení veřejné zakázky na 

Právní služby na roky 2023-25. Zároveň jmenuje komisi ve složení Ing. Valdemar Vilím, RNDr. 

Ladislav Kuchař PhD., Ing. Jan Petrů náhradník Mgr. Šárka Třísková. 

Hlasování: Pro: 9 Proti:  0 Zdrželi se: 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 
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8) ÚS Rekreace (Paznocht) 
Starosta představil volbu výběrové komise pro zpracování Územní studie „Rekreace“. Komise 

z pěti pozvaných uchazečů vybrala společnost M2AU, která celou studii vypracuje. Již začíná 

pracovat. V nejbližší Střele budou dotazníky pro veřejnost a proběhne schůzka v areálu 

Koupaliště.  

 

Usnesení č.23/ZO/32: Zastupitelstvo obce Středokluky bere na vědomí výběr společnosti 

M2AU pro zpracování Územní studie „Rekreace“.   

Hlasování: Pro: 9 Proti:  0 Zdrželi se: 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 

9) Architekt interiéru ZŠ (Paznocht) 
Pozvání k zakázce přijaly dvě architektonické kanceláře AOC Architekti s.r.o. a XTOPIX 

architekti s.r.o., celkově byly osloveny 4. Výběrová komise oba uchazeče provedla školou a 

přednesla jim svá očekávání a akutní problémy. Na základě osobního setkání komise zvolila 

k řešení interiérů ZŠ architektonickou kancelář AOC. 

 

Usnesení č.23/ZO/33: Zastupitelstvo obce Středokluky bere na vědomí výběr společnosti AOC 

Architekti s.r.o. v zakázce „Architekt základní školy“. 

Hlasování: Pro: 9 Proti:  0 Zdrželi se: 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 

10) Smlouva ZŠ s obcí Tuchoměřice (Paznocht) 
V červnu minulého roku požádala obec Tuchoměřice o přijetí dětí na druhý stupeň ZŠ z důvodu 

nedostatečné kapacity ZŠ v Nebušicích. Na základě tohoto požadavku byly otevřeny poprvé 

dvě šesté třídy, a to i díky sloučení krajské střední školy do jejíž budovy byly na základě dohody 

se Středočeským krajem přestěhovány 1., 2. a 5 ročník včetně družiny. Neustále zvyšující se 

počet dětí se stal argument pro kraj k nákupu budov.  

Tuchoměřice žádají o trvalou rezervaci alespoň 10 míst. Z praktického hlediska je pro ZŠ lepší 

držet na 2. stupni dvě třídy od každého ročníku.  

Nyní je i bez Tuchoměřic ve školském obvodu hodně dětí. Obec dokonce obdržela dvě žádosti 

o školský obvod od vzdálených obcí. (Únětice, Drahelčice) 

V tomto případě se projevila nedokonalost školského zákona, v 6. tř. se nejedná o zápis ale o 

přestup, který je plně v dikci ředitele ZŠ, přesto ředitel projevil zájem respektovat rozhodnutí 

obce. 

Obec navrhla „šalamounské“ řešení – s Tuchoměřicemi by nebyla uzavřena smlouva na školský 

obvod, ale smlouva, která by byla mezistupněm mezi školským obvodem a ostatními zájemci.  

Toto řešení má nyní v posouzení právní kancelář.  

Existuje i varianta, že se škola dostane na hranu kapacity a pak nebude místo pro nově příchozí 

děti ze školského obvodu včetně Středokluk. 

 

Usnesení č.23/ZO/34: Zastupitelstvo obce Středokluky bere na vědomí komplikovanou situaci 

s kapacitami základních škol v okolí naší obce a doporučuje vedení ZŠ Středokluky p.o. 

respektovat dřívější dohody s okolními obcemi při přijímání žáků ke vzdělání. 

Hlasování: Pro: 9 Proti:  0 Zdrželi se: 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 

11) Přeložka II/240 - připomínky (Paznocht) 
Středočeský kraj pokročil v přípravě přeložky komunikace II/240. Proběhlo jednání, kde obec 

předložila své připomínky. Po prostudování vedením obce a obecním architektem jsme 
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vytvořili souhrn připomínek. Hlavním cílem je zachování prostupnosti krajiny a co nejmenší 

vliv na osady i zbytek obce. 

. 

Usnesení č.23/ZO/35: Zastupitelstvo obce Středokluky schvaluje připomínky 

1. Je nutné obecně maximálně vycházet z platného územního plánu obce Středokluky (dále 

ÚP) a z územní studie Krajinný plán obce Středokluky –Územní studie krajiny. 

2. Je nutné řešit odvodnění v souladu s přírodě blízkými krajinnými opatřeními a 

vsakováním v blízkosti stavby (například využít navržených prvků krajiny a systému 

ÚSES v ÚP). Území je odvodňováno do Přírodní památky Zákolanský potok. 

3. Je nutné respektovat opatření pro prostupnost krajiny uvedené v ÚP, zejména pak 

trasování ÚSES a jeho parametry, obecně doplnit strukturu krajiny (výsadby a jejich 

propojení apod.) v duchu návrhu ÚP (jedná se o plochy LBK4, LBK5, LBK6, LBK7, 

LBC4, LBC5 – specificky propojené v okolí stavby, K03, K05, K06, K07, K08, K15, 

K22, K25 a obecně navazující plochy s funkcí MN, MNr, MNp, NP případně vazby na 

AZ). 

4. Požadujeme zajištění přístupnosti polností na pozemcích p.č. 780, 781, 785, 786, 787 

v k.ú. Středokluky.  

5. Také myslet na náhradní výsadby a jejich udržitelnost a napojení hájku Na Skalicích na 

krajinu.  

6. Důsledně požadujeme řešit ochranu proti střetu se zvěří především v lokalitě Na 

Skalicích. 

7. Dále požadujeme co nejmenší vliv hluku z komunikace na osady Nové Středokluky a 

Černovičky. 

8. Je nutné kvalitně vyřešit napojení a prostupnost v okolí stavby pro pěší a cyklisty ve 

všech směrech, napojovat a řešit stávající křížení s pěšími a cyklistickými trasami. 

Požadujeme zachování pěšího a cyklistického spojení polní cesty propojující stezku pro 

chodce a cyklisty na pozemku p.č. 908 a polní cesty na pozemku p.č. 896 oboje v k.ú. 

Středokluky. 

9. Žádáme o vyhodnocení nárůstu dopravy na komunikaci III/0073 (Nové 

Středokluky/Kněževes –Dobrovíz) související s novou přípojnou komunikací. 

Komunikace III/0073 je velice úzká a nebezpečná. Již při dnešním provozu kolem 2500 

vozidel denně (dle měření provedeného pro Letiště Praha na podzim 2022) nedostačuje. 

Územní plán obce Středokluky nabízí variantu obchvatové komunikace, která tento 

problém může řešit. Žádáme prověření této komunikace jako navazující investici. 

10. Prosíme dále o komunikování podoby návrhu s naší obcí s ohledem na přímé dopady 

této stavby na její bezprostřední okolí.  

11. Trváme na vytvoření nové komunikace po pozemcích p.č. 820 a 821 v k.ú. Středokluky, 

popř. sousedních, dnes polní cesta ve vlastnictví obce (LBK4) spojující nový sjezd 

z dálnice D7 a osady Černovičky a Pazderna, které považujeme za ekonomicky 

výhodnější i lepší z pohledu ochrany krajinného rázu Přírodního parku okolí Okoře a 

Budče. Zastupitelstvo obce Středokluky případný nadjezd (objekt 221) nad novou 

komunikací II/240 odmítá a případnou stavbu nepřevezme do svého vlastnictví a správy. 

Snahou obce není stavbu brzdit nebo blokovat, snahou je, aby její začlenění do krajiny okolí 

Středokluk poskytlo nové výhody pro uživatele této stavby, jejího okolí i občanů Středokluk. 

Obecně oceňujeme záměr i implementaci doprovodných povrchů s možností využití pro 

cyklodopravu a doufáme, že stavba bude i příkladně začleněna do okolní krajiny.  

Hlasování: Pro: 9 Proti:  0 Zdrželi se: 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 



 Zápis z jednání Zastupitelstva obce Středokluky dne 22.3.2023 

 Strana 9 z 12 

12) Rekonstrukce Nové budovy ZŠ a nákup vybavení (Paznocht, Kuchař) 
Obec pokračuje v přípravě rekonstrukce budovy ZŠ. Vzhledem k dlouhým dodacím termínům je 

nutné začít objednávat nábytek. S firmou Santal máme dobré zkušenosti po stránce komunikace i 

kvality nábytku. Chtěli bychom postupně nábytek spíše slaďovat, proto jsme znovu oslovili je. 

Jedná se o vybavení šaten ve Staré budově ZŠ a nejméně dvě třídy (lavice a židle).  

 

Dále škola vznesla požadavek na nákup 2-4 nových interaktivních displejů, které by měly potom 

být ve všech učebnách. Vzhledem k tomu, že většina interaktivních tabulí i displejů jsou od firmy 

AV Media, chtěli bychom v nákupech pokračovat pro zaručení stejného softwarového vybavení i 

ovládání.  

 

V Nové budově proběhlo čištění kanalizace a posudek z pohledu vlhkosti. Výsledky posudku 

zapracováváme do návrhu rekonstrukce učeben, která má začít co nejdříve.  

 

Šatny – znovu prodloužení termínu VŘ. Řešily jsme chyby v zadávací dokumentaci. 

Vybudování invalidních toalet v Nové budově ZŠ – projektant řeší požární zprávu. Projekt je již 

možné zaslat nadřazeným správním orgánům. 

 

Usnesení č.23/ZO/36: Zastupitelstvo obce Středokluky schvaluje výjimku ze směrnice obce 

Středokluky pro zadávání VZMR, která byla schválena usnesením zastupitelstva obce č. 19/ZO/55 

dne 26.6.2019, a která nabyla účinnosti dnem 27.6.2019 na pořízení 2 interaktivních displejů včetně 

příslušenství od firmy AV MEDIA SYSTEMS, a.s.do výše 0,6 mil. Kč bez DPH. 

Hlasování: Pro: 9 Proti: 0  Zdrželi se: 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 

Usnesení č.23/ZO/37: Zastupitelstvo obce Středokluky schvaluje výjimku ze směrnice obce 

Středokluky pro zadávání VZMR, která byla schválena usnesením zastupitelstva obce č. 19/ZO/55 

dne 26.6.2019, a která nabyla účinnosti dnem 27.6.2019 na pořízení školního nábytku pro 

dovybavení ZŠ Středokluky do výše 1 mil. Kč bez DPH. 

Hlasování: Pro: 9 Proti: 0  Zdrželi se: 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 

13) Vyhláška o nočním klidu (Paznocht) 
Obec byla požádána o výjimku z nočního klidu v noci ze 17. na 18. června 2023 z důvodu konání 

oslavy Motoklubu Grassels ve sportovním areálu „Koupaliště“.  

 

Stávající legislativa nedovoluje zkrácení nočního klidu jiným způsobem než stanovením termínů a 

časů v obecně závazné vyhlášce. Pokud Zastupitelstvo chce vyhovět žadatelům, je nutné připravit 

novou vyhlášku jasně stanovující termíny zkrácení nočního klidu. 

 

Starosta vyzval všechny spolky, organizace i soukromé osoby, aby oznámily, zda nějakou akci 

neplánují. Samotná vyhláška bude připravena na příští jednání v dubnu. Žádost je možné poslat e-

mailem na podatelnu obce nebo přinést osobně. 

 

Nyní vyhláška zkracuje noční klid v tyto doby: 

 

1) Doba nočního klidu se vymezuje pouze pro jednu noc od 0:00 do 6:00, a to v následujících 

případech: 

a) v době konání „Pálení čarodějnic“ poslední dubnovou noc; 

 

2) Doba nočního klidu se vymezuje pouze pro jednu noc od 1:00 do 6:00, a to v tomto případě: 

- v noci z 31. prosince na 1. ledna. 

 



 Zápis z jednání Zastupitelstva obce Středokluky dne 22.3.2023 

 Strana 10 z 12 

3) Doba nočního klidu se vymezuje pouze pro jednu noc od 2:00 do 6:00, a to v tomto případě: 

- v době konání Svatoprokopské pouti v první polovině července. 

 

? Je při akci na koupališti možné upravit zacílení reproduktorů ven z obce? - ano 

? V jaké chvíli se občané dozví o plánované akci a kdy mohou dát případné připomínky? - schválení 

akce je limitováno jednáním ZO, podání žádosti nejdéle 7 dní před jednáním – i tak proběhne 

schvalovací proces v délce cca 30 dní 

 

Usnesení č.23/ZO/38: Zastupitelstvo obce Středokluky vyzývá veřejnost k podávání návrhů na 

zkrácení nočního klidu do příštího jednání ZO. Zároveň upozorňuje, že žádosti podané 

v kratším termínu než 45 dní před konáním akce nemusí být projednány ZO včas. 

Hlasování: Pro: 9 Proti:  0 Zdrželi se: 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 

14) Rozpočtové opatření (Paznocht) 
Rozpočtové opatření zapracovává navýšení nájemného za vodovody, kanalizace a čistírnu 

odpadních vod, daně, co platí obec a příjem z voleb. Celkem o 559 100,-. 

Ve výdajích byly navýšeny zálohy elektřiny za sportovní areál koupaliště a pojištění dle VZ. 

Celkem o 160 900,- Kč.  

 

Usnesení č.23/ZO/39: Zastupitelstvo obce Středokluky schvaluje Rozpočtové opatření č. 

2/2023, které zvyšuje celkové příjmy o 683 000 Kč na 5 482 300,- Kč a celkové výdaje o 499 

100,- Kč na 4 487 962,- Kč.  

Hlasování: Pro: 9 Proti:  0 Zdrželi se: 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 

15) Diskuze 
Prohlídka obecních budov pro zastupitele – 5. dubna 17:00 – sraz na OÚ 

Termín příštího jednání zastupitelstva obce 12. dubna 2023. 

 

Termíny akcí:  

Turnaj stolní tenis – 8. 4. 2023 

První biokontejnery – 6. 4. 2023 

Nebezpečný odpad –25.3.2023 

Koncert v kostele – 21. 4. 2023 

Zápis ZŠ – 4. 4. 2023 

Zápis MŠ – 3.5. 2023 

Divadlo v Sokolovně komedie „S tvojí dcerou ne“- 20. 5. 2023 

Dne 6. 4. nepůjde ve velké části obce elektřina – více na úřední desce nebo na 

www.stredokluky.cz  

 

Tarif PID se mění od 1. 4. 2023.  

Brzy vyjde Střela. 

 

? Je v plánu čištění tenisového hřiště na koupališti? Obnova po zimě stojí cca 20-30 tis. 

Prověříme aktuální cenu obnovy – pověřen byl p. Petrů. 

? Je možné vypnutí osvětlení po určité hodině, dle občanů některá místa přesvětlená.  

Vedení obce toto téma dlouhodobě řeší. Víme, že někteří občané mají problém s 

„přesvětleností“. Bohužel kromě pár výjimek se to nedozví obec přímo od nich. Situace je 



 Zápis z jednání Zastupitelstva obce Středokluky dne 22.3.2023 

 Strana 11 z 12 

taková, že nové lampy byly umístěny na stávající pozice, které nejsou vždy ideální. Přesto 

musíme plnit normu, která určuje nasvícení ulic.  

Nad Běloky, Na Sedmerkách a okolí „Dolních“ bytovek jsou stará zářivková svítidla. Ve 

zbytku obce jsou nová úsporná LED svítidla. Tato svítidla se cca kolem 22. hodiny ztlumují 

na polovinu výkonu, rozsvěcí se až ráno.  

Obec je odpovědná za nehody, které by se mohly stát díky nedostatečnému světlu. Vzhledem 

k tomu, že poslední autobus přijíždí Nad Běloky v 0.52., zhasínali bychom světla cca kolem 

1:30 (aby se případní cestující dostali bezpečně domů), první autobus ve všední den jezdí ve 

3:53, tak bychom rozsvěceli už ve 3:30. Tím pádem bychom nesvítili pouze 2 hodiny v době, 

kdy lampy již jedou na poloviční výkon. Vzhledem k tomu, že provoz VO s dnešními cenami 

stojí cca 200-300 tisíc Kč. Tak bychom ušetřili nižší desítky tisíc za celý rok při riziku zranění 

a diskomfortu.  

Obec na některých rozvaděčích instalovala přesnější „astronomické hodinky“, také se lampy 

spouštějí později. Kostel v noci zhasíná, ale pro něj je připravená výměna svítidel za 

úspornější.  

 

? Kam cílit žádosti o bydlení v obecních bytech? – v tuto chvíli byty nemáme, držíme rezervu 

pro případné zaměstnance školy. Žádosti dříve řešila sociální komise. Můžeme zřídit bytovou 

komisi – členství bylo nabídnuto zastupitelům, přihlásila se Š. Třísková, J. Svobodová, L. 

Kuchař. 
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PŘÍLOHY:  

Rozpočtové opatření č. 2 

 

Zápis byl vyhotoven dne: 22.3.2023 

Zapisovatel: Mgr. Tereza Bublíková  Starosta: Ing. Jaroslav Paznocht 

 

 

ve Středoklukách dne: ve Středoklukách dne: 

 

Ověřovatel: Martin Šeda    Ověřovatelka: Mgr. Šárka Třísková 

 

ve Středoklukách dne:    ve Středoklukách dne: 

 

 

Vyvěšeno na úřední desce dne:  

 

 

Sejmuto z úřední desky dne: 

 


